
Het premiär på Nordengården september 2007

Sensommarsolen hade legat på mot Nordengårdens vägg hela eftermiddagen och det blev en aning 
”i hetaste laget” under septembermötet, som var Pans första i den nya lokalen. Att det sedan handla-
de om ett rent diskussionsmöte gjorde att vi kanske fick skärpa oss extra för att hålla tankarna klara. 
Tanken var att vi skulle diskutera i fyra block under kvällen – det blev bara tre till slut.

Hemsidan och dess utformning stod först på agendan. Gallerier efterlystes, det kommer också snart 
att finnas en informationsartikel på hemsidan om hur man levererar in bilder till webmaster om man 
vill ha ett galleri. Bäst-föredatum bör också beaktas för bilderna i gallerierna.

Klubbens funktionärer, viktiga personer som gör nytta, gicks igenom. Vi insåg bland annat vilket 
stort lass Morgan drar med sina många åtaganden. Men fler behöver hjälpa till och vi fick också 
klartecken från Bengt Ekeholt, Gunnar Aus med flera om insatser i olika ärenden.

Kvällens sista diskussion handlade om bildgruppen och det måste väl konstateras att det inte blev så 
mycket bestämt i den frågan. Ska vi ha en ”nygammal” bildgrupp, ska vi göra något helt nytt eller  
ska vi inte ha något alls? Svaren får ge sig under hösten och frågan får diskuteras av styrelsen.

Karin Fjällström dök upp och servade oss med fika och programmet i övrigt under kvällen bestod 
av bilder från Panmaran i Ribe. Vi fick ett halvdussin nya ansikten att bekanta oss med och hoppas 
att dessa kanske blivande Panare dyker upp igen. Nästa möte ska vi möjligen sitta lite svalare i stora 
lokalen.
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